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Rachunki za prąd będą niższe?
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Wyższe rachunki za prąd dały się we znaki wszystkim mieszkańcom Śląska Cieszyńskiego.
Jak jednak mówi Tomasz Branny, wójt Dębowca, jest jednak szansa na spadek cen.
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Temat wzrostu opłat za prąd poruszył na ostatniej sesji Rady Gminy Dębowiec radny Jarosław Danel. Z czego one
wynikają? - Jako jedna z gmin jesteśmy w tak zwanej grupie zakupowej, wobec której końcówką ubiegłego
roku został przeprowadzony przetarg na dostarczanie energii elektrycznej przez następne 3 lata. Te ceny
są wyższe o 40-50%, bo ten przetarg podzielony jest na oświetlenie i odbiór pozostały - wyjaśniał Tomasz
Branny.

Jak jednak dodał wójt, jest szansa na poprawę sytuacji. - Mamy taką informację od osób które zajmują się u nas
formalnościami, że dostaniemy zwrot za rok 2019. Natomiast obecnie płacimy te wyższe ceny - zaznaczał.

Jaką formę mógłby mieć ów zwrot? - Na dziś nie wiadomo, w jakiej to będzie formie, czy na przykład zostaną
nam po prostu obniżone rachunki w przyszłym roku budżetowym - stwierdził w rozmowie z nami Tomasz
Branny.

Warto zaznaczyć, że w skład wspomnianej grupy zakupowej wchodzi wiele podmiotów. Dlatego też podwyżki cen
prądu dotyczą wszystkich mieszkańców Śląska Cieszyńskiego. - Chodzi nie tylko o gminy. Uczestniczy też w tym
powiat i jego wszystkie jednostki budżetowe, szpitale i tak dalej. Wszystkie należą do grupy zakupowej, w
której jest co najmniej 100 tys. odbiorców - mówi nam wójt.
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